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أنبوب ا�سلاك

أنبوب التصريف

IP68Concrete

Soil
تربة

رمل

أسمنت

خرسانة
Cement

Sand

Drain pipe

Wiring pipe

INSTALLATION INSTRUCTIONS
تعليمات التركيب

Housing Form
هيكل المنتج

Flange Form
إطار الحافة

Mounting holes
ثقوب التثبيت

The outlet hole Mounting holes
ثقب المخرج ثقوب التثبيت

INSTALLATION STEPS خطوات التثبيت والتركيب

COMPONENTS AND TOOLS المكونات والادوات

Turn off the power then make depth of foundation pit shall be determined by digging 
to the original soil. In case of backfill, the recessed box can be embedded only after 
water injection and settlement. After the concrete settling for 72H (3 days), shall the 
lamp be mounted only when the concrete is completely solidified. 

قــم بفصــل التيــار الكهربــي ثــم قــم بعمــل حفــرة ا�ســاس يمكــن تضميــن الصنــدوق المتجــوف 
فقط بعد صب  الماء وتسوية ا�رض 

بعــد مــرور ٧٢ ســاعة (٣ أيــام) علــى تماســك الخرســانة يجــب تركيــب اللمبــة فقــط عندمــا 
تتماسك الخرسانة تمامًا 

Turn off the power then Install the product 
wires with the electric current wires 
according to the symbols attached to the 
product.
قــم بفصــل التيــار ثــم قــم بتوصيــل  أســلاك المنتــج مــع 

أسلاك التيار الكهربائي حسب الرموز المرفقة بالمنتج.

Make sure the screws be fixed tightly.
قم بتركيب قاعدة المنتج بالبراغي بإحكام

Connect the power supply and light 
up the lamp.

قــم بتشــغيل التيــار الكهربــي ثــم قــم بفتــح 
المصباح

1

2 3 4

Read this manual of instructions carefully before installation and 

keep it for future reference 

The lamps should be installed or repaired by professional 

electricians 

Please place the waterproof rubber correctly otherwise it will be 

invalid for our guarantee 

The light source of this lamp should be replaced by the 

manufacturer or its service agent or a similarly qualified person 

If the external flexible cord of this lamp is damaged, for the sake of 

avoiding hazard the cord should be replaced by the manufacturer or 

its service agent or a similarly qualified person 

Check the power switch has been turned off before install or repair 

the lamp

Notes :
إقــرأ دليــل التعليمــات هــذا بعنايــة قبــل التركيــب واحتفــظ بــه للرجــوع 

إليه في المستقبل .

كهربائــي  فنــي  قبــل  مــن  تثيبيهــا  أو  اللمبــات  تركيــب  يتــم  أن  يجــب 
متخصص  .

يرجــى وضــع المطــاط المقــاوم للمــاء بشــكل صحيــح  وإلا ســيتم إلغــاء 
الضمان لدينا. 

يجــب اســتبدال مصــدر الضــوء لهــذه اللمبــة مــن قبــل الشــركة المصنعــة 
أو وكيل الخدمة الخاص بها أو شخص مؤهل بنفس الطريقة. 

إذا تــم تلــف الســلك المــرن الخارجــي لهــذه اللمبــة  فيجــب اســتبداله 
ــخص  ــا أو ش ــاص به ــة الخ ــل الخدم ــة أو وكي ــركة المصنع ــل الش ــن قب م

مؤهل بنفس الطريقة من أجل تجنب ا�خطار. 

ــت   ــب أوتثبي ــل تركي ــه قب ــم إيقاف ــد ت ــغيل ق ــاح التش ــن أن مفت ــد م تأك
اللمبة. 

ملاحظات :


